



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai-Lampang Super Highway, Tambol Nong-Pheung, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
081 950 6659



Dear parents,

Anyone interested in helping the school prepare for our Chinese Mid-Autumn festival is invited to a preparation meeting on Monday September 21st, at 8:30AM in our coffee shop. We will discuss the activities that we have planned so far (including a talent show, various classroom activities and a potluck), and work together to see how we can make these activities the best they can be. We welcome any and all parents, of all ethnicities to help us. Thank you so much for supporting ACIS and our cultural events!

亲爱的家长们,

如果有兴趣帮助学校, 为今年的中秋节活动出谋划策, 我们希望您应邀参加9月21日星期一上午8:30, 在学校咖啡厅举行的节日筹备会议。我们到目前为止已经计划的活动: 才艺表演, 节日历史介绍活动和一些与节日有关的游戏, 我们希望通过大家的共同努力, 能够使这些活动达到最佳状态。我们欢迎学校所有父母为我们提供帮助。非常感谢您支持ACIS和我们的文化活动!

เรียน ท่านผู้ปกครองทุกท่าน

หากท่านมีความสนใจที่จะให้การสนับสนุนโรงเรียนในการเตรียมความพร้อมสำหรับกิจกรรมวันไหว้พระจันทร์ ขอเรียนเชิญท่านผู้ปกครองเข้าร่วมการประชุมในวันจันทร์ที่ 21 กันยายน 2563 เวลา 08.30 น.ภายในร้านกาแฟ Phoenix café ของทางโรงเรียน ทั้งนี้ทางชมรมผู้ปกครองครู (PTG) จะมีการพูดคุยเกี่ยวกับกิจกรรมที่ทางชมรมได้มีการวางแผนไว้แล้วจนถึง ณ ตอนนี้อยู่ รวมถึงไปถึงกิจกรรมการแสดงทักษะความสามารถ กิจกรรมต่างๆ ในห้องเรียน อาหารว่าง และการทำงานร่วมกัน เพื่อที่จะดูว่าทางชมรมจะสามารถจัดกิจกรรมเหล่านี้ออกมาให้ดีที่สุดได้อย่างไร ทางชมรมผู้ปกครองครูมีความยินดีที่จะต้อนรับผู้ปกครองทุกท่านในการช่วยเหลือและสนับสนุนทางโรงเรียน

ทางชมรมผู้ปกครองครู (PTG) ขอขอบคุณสำหรับความร่วมมือของท่านผู้ปกครองมา ณ โอกาสนี้